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Hallituksen kokous 11/2024

Aika: 21.03.2024, klo 10.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Alli Kolho (sihteeri)

Aino Pelander

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Kerttu Peura

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
Elias Pitkänen (saapui ja poistui kohdassa 6, palasi kohdassa 10.2)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 10.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas ja Sara Sofia.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Aino ilmoitti, että evääksi on vissyä, viinirypäleitä, pullaa ja sämpylää sekä leivänpäällisiä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Erik:Oli Club Assassinissa eilen ja päätyi järjestämään jatkot kotonaan. Tänään luvassa

koko päivä kouluhommia, koska dedikset painavat.

Kalle:Vietti viikonlopunmökillä. Osti maanantaina Club Assassiniin VIP-lipun kovien

neuvottelujen jälkeen, mutta VIP-edut eivät osoittautuneet niin tarpeellisiksi koska jonoa,

jonka ohi pääsisi, ei syntynyt. VIP-alue oli kuitenkin hieno.



Valentin:Kepeistä huolimatta piti hauskaa Club Assassinissa. Tänään vähän väsynyt,

mutta kiitollinen olo hienosti järjestetystä tapahtumasta.

Markus:Komppaa Valentinia: “phukseilla oli suorastaan ammattimainen ote järkkäilyyn”.

Ei muista muita kuulumisiaan.

Alli:Valitsi eilen hyvinvoinnin ja lähti pehmoainon setin jälkeen kotiin nukkumaan. Vietti

viime viikonloppuna synttäreitä pelatenMario Kartia kavereiden kanssa.

Aino:Kävi viikonloppuna perinteisesti porukoilla Kävi ensimmäistä kertaa

IMAX-elokuvasalissa katsomassa Dyynin kakkososan. Huono istumapaikka söi

kokemusta, vaikka leffa oli muuten vaikuttava. Otti eilen Club Assassinin rauhallisesti,

koskamenee tänään Kavitaatioon.

Niklas:Helpottunut olo, kun viime perjantain seminaari on ohi ja päävastuutapahtuma

Athene 25 -juhlavuodesta on nyt taputeltu. Oli muiden tapaan pitämässä eilen hauskaa

Club Assassinissa. Kotiin lähtiessä yritti Kallen kanssa houkutella vierailijoita tähän

kokoukseen, mutta nyt ei onnistunut. Viikonloppuna luvassa reissu Ruotsiin.

Sara Sofia: Ei ollut ehtinyt edistää ryhmätyötään ja päivitti ryhmäläistensä reaktioita

asiaan todeten, että “ikävä tunnelma, mutta elämä on”. Kiitollinen onnistuneesta

phuksijäynästä, kokee olevansa oikeassa pestissä. Tuli samoilla silmillä hallituksen

kokoukseen Club Assassinista ja aikoomennä kokouksen jälkeen kotiin nukkumaan.

Vilppu:Koki oudoksi lähteä eilen poikkeuksellisen ajoissa kotiin nukkumaan. Oli viime

viikonloppuna edustamassaMan@gerin vujuilla ja sai siellä sovittua edustuspaikkoja

Man@gerin kotimaan puolipitkälle. On etukäteen pahoillaan kyseisen tapahtuman

järjestäjien puolesta.

Matvei:Hyvä, mutta väsynyt olo. Muu hallitus totesi, että Club Assassinissa oli todella

paljonMatveita muistuttava esiintyjä [Matvei esiintyi siellä]. Keikka sujui hyvin, vaikka

alkuun oli stressiä järjestelyistä. Ilta venyi pitkäksi, vaikka lähti kotiin hyvissä ajoin. Oli

myös viime perjantaina edustamassa LKS:n vujuilla Ekin kanssa ja totesi kokemuksen

olleen hauska.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Kerttu:Okei ensinnäkin tosi outoa tehdä tätä näin päin :DMut kokouksen aikaan siis jo melkeen
Lapissa rinkka selässä ja sukset jalassa! Vähänmeinas flunssa tuhota tän reissun mut pääsin
lopulta kuitenkin lähtemään ja onneks suht rennot päivämatkat pläneissä ni enköhänmä ihan
kokonaisena täältä takaskin vielä selviä.

Elias saapui ja poistui 10.27.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Juuso Seuri
Kukan strategiaviikonlopun ruokalasku
23-25.2.2024. 216,00 € Hyväksytty

Inkeri Nora Skumppaa semmajatkoille 391,04 € Hyväksytty



Nelle Pohja
Club X julistekehyksiä Olkkarille 8
kappaletta 55,92 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

AYY
Tilavuokrat: kaverisitsit 630 + sitsikeittiö 50
+ semmajatkot 530 1 210,00 € Hyväksytty

Kahvila Verso Oy XXV Seminaarin lämmin ruoka ja salaatit 2 393,60 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin varsinaisiksi jäseniksi Apollo Ailus ja Anton Vepsä.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Vuosikokouksen järjestelyt
Killan vuosikokous järjestetään ensi viikon tiistaina 26.3. klo 16 alkaen.

Keskusteltiin käytännön järjestelyistä ja siitä, ketkä tulevat etukäteen paikalle

valmistelemaan kokousta.

8.5. Dekaanilounas 19.3.
Markus kertoi dekaanilounaan kuulumisia seuraavasti:

- Korkeakoululla isoimpia käsiteltäviä asioita tällä hetkellä kansallinen

valintakoeuudistus sekä Aallon kielilinjaukset

- SCI kysyi kiltojen näkemyksiä Aallon tulevaan strategiaan koskien

opintojen sujuvuutta ja mahdollisten pullonkaulojen vähentämistä

- Keskustelua hallopedien kokouspalkkiokäytännöistä

8.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Keskusteltiin siitä, miten viestitään hallituksena budjettiin kohdistuvista

leikkauksista ja niiden syistä kiltalaisia kohtaan.



10. Opintoasiat
10.1. Perustieteiden kandineuvosto 18.3.

Merkittiin tiedoksi Allin kuulumiset kokouksesta:

- Uusi opetussuunnitelma vuosille 2024-2026 hyväksyttiin.

Merkittävimpänämuutoksena kursseihin tulee lisää suomenkielisiä

suoritusvaihtoehtoja kielilinjausten johdosta

- Toisiaan vastaavista ohjelmoinnin peruskursseista voi jatkossa

sisällyttää tutkintoon vain toisen (esim. Y1 tai O1), poislukien sellaiset

tapaukset, joissa vastaava kurssi on suoritettu ennen opinto-oikeuden

alkamista

- Teknillisen psykologian pääaineen valinnaisten kurssien tarjontaa

lisätään

- Sivuaineiden opetussuunnitelma hyväksyttiin. Tuotantotalouden

sivuaineen voi jatkossa tehdämyös englanniksi

- Kokouksessa keskusteltiin AllWell-kyselystä ja sen vastausprosentista,

jossa oli SCI:n kandiopiskelijoiden osalta merkittävä pudotus

10.2. Muut esille tulevat asiat
Tepsynmaisteri-infon järjestelyt edistyvät.

Siirryttiin tauolle ajassa 11.05.

Elias palasi kokoukseen tauon aikana.

Palattiin tauolta ajassa 11.09.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Excuja on tulossa ja yhteistyösopimusten solmiminen jatkuu. Kalle lupautui

selvittämäänmahdollisuutta wappuexcuun, jonka perään vanhemmilta

kiltalaisilta oli tullut kyselyä.

Siirryttiin kohtaan 12.2.

12. Yhteisö
12.1. AATU

Saavuttiin kohdasta 12.2.

Athenelle on sovittu yhteislähtö AATUun Prodekon ja Inkubion kanssa.

12.2. Toimaribrunssi
Saavuttiin kohdasta 11.1.

Keskusteltiin toimaribrunssin ajankohdasta ja vastuunjaosta. Sovittiin brunssin

päivämääräksi alustavasti 10. huhtikuuta.



Keskusteltiin samalla myös SCI-kiltojen hallituslaisille järjestettävästä

brunssista, joka voisi olla toimaribrunssia seuraavalla viikolla.

Siirryttiin kohtaan 12.1.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Metrocrawl oli ja meni.

TänäWappunaMantan lakitustapahtuma järjestetään Kansalaistorilla, mutta

Wappulautta menee perinteiseen tapaan Kauppatorille, sillä se ei

todennäköisesti mahdu Töölönlahden siltojen ali. Luvassa on siis kävelyä.

Kaljakroken suunnittelu etenee.

13. Tapahtumat
13.1. Väärinymmärrettyjen sitsit 27.3.

Keskusteltiin siitä, miten saada tapahtumaan riittävästi osallistujia myösmuista

killoista kuin Athenelta.

13.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Kevätretki

Kevätretken bussikuljetukset ovat ennakoitua kalliimmat hintojen nousun

vuoksi. Keskusteltiin siitä, etsitäänkö nousseita kuluja varten tapahtumaan

sponsori vai nostetaanko tapahtuman budjettia. Päädyttiin nostamaan

budjettia.

14.2. Muut esille tulevat asiat
Peijaiset ovat käynnissä ja phuksit tekevät asioita.

ISOvalinnoista on ilmoitettu kiltalaisille. ISOviikonlopun ajankohta (19.-21.7.) ja

paikka on lyöty lukkoon.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ei ajankohtaisiaMKV-asioita.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Kertulle 1 sakkomyöhästyneestä pöytäkirjan tarkastettavaksi

lähettämisestä.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullaavat.



16.3. Hallitushärpäke
Keskusteltiin hallitushärpäkkeiden tilanteesta. Melkein kaikki ovat löytäneet

sopivan härpäkkeen. Sovittiin palata asiaan ensi viikon kokouksessa

mahdollisten design-vaihtoehtojen kera.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin vuosikokouksessa esiteltävien ponsivastausten tilanteesta. Osa on

edistynyt, osa ei vielä.

Keskusteltiin Olkkarin viereen rakennettavan hiljaisen opiskelutilan tilanteesta ja siitä,

mitä kautta sinne voitaisiin saada tarvittavat laitteet työskentelyä varten.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 28.03. kello 10.15. Eväsvuorossa Alli.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 11.54.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Alli Kolho


